
 Dz-08.0021.39.2017 

 
PROTOKÓŁ 

z XXXIX sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki 

z dnia 25 października 2017 r. 

(godz. 18:00) w siedzibie Rady Dzielnicy VIII Dębniki  

przy ul. Praskiej 52 w Krakowie 
 

 

 Przewodniczący Arkadiusz Puszkarz przywitał radnych Dzielnicy VIII, na podstawie 

listy obecności (w załączeniu) stwierdził quorum i otworzył XXXIX sesję Rady Dzielnicy VIII 

Dębniki w dniu 25 października 2017 r. Następnie przywitał gości z osiedla Pychowice.   

   

P. A. Puszkarz przedstawił projekt porządku obrad: 

 

1. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołów z XXXVII oraz XXXVIII sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki. 

3. Informacje Radnych Miasta Krakowa. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Terenów Zielonych                              

i Ochrony Środowiska w sprawie ustanowienia pomników przyrody na terenie Dzielnicy 

VIII Dębniki – druk nr 407.  

5. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

oznakowania na ul. Spacerowej w Krakowie – druk nr 408.  

6. Oświadczenia i komunikaty. 

 

 

Ad. 1. 

 

P. A. Puszkarz zapytał czy są uwagi do projektu porządku obrad, który radni otrzymali. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie korekty podziału środków finansowych w ramach zadania „Obsługa 

Dzielnic” w roku 2017 – druk nr 411. 

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 15 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie rozpatrywany                           

w punkcie 6 porządku obrad, a dotychczasowy punkt 6 Oświadczenia i komunikaty będzie 

rozpatrywany jako ostatni.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

VIII Dębniki na rok 2017 – druk nr 412. 

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 15 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie rozpatrywany                           

w punkcie 7 porządku obrad.   
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P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego pn. „Dąbrowa” – druk nr 413.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 16 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie rozpatrywany w punkcie 

8 porządku obrad.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie delegowania członka Rady Dzielnicy VIII Dębniki do prac w Zespole 

Zadaniowym dot. Parku Zakrzówek – druk nr 414. 

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 16 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie rozpatrywany                           

w punkcie 9 porządku obrad.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie sprzedaży części działki nr 26/6 położonej w obrębie 11 jednostce 

ewidencyjnej Podgórze przy ul. Bułhaka w Krakowie – druk nr 415. 

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 16 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie rozpatrywany                           

w punkcie 10 porządku obrad.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie wprowadzenia do budżetu Miasta Krakowa na rok 2018 oraz do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego – druk                  

nr 416. 

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 16 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie rozpatrywany                           

w punkcie 11 porządku obrad.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie wykupu działki nr 411/4 obr. 7 Podgórze – druk nr 417. 

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 16 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w punkcie 12 porządku obrad, a Oświadczenia i komunikaty w punkcie 13.   

P. A. Puszkarz stwierdził, że projekt porządku obrad wraz z wprowadzonymi projektami uchwał 

będzie stanowił porządek obrad sesji. 
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Ad. 2. 

 

P. A. Puszkarz stwierdził, że nie wpłynęły żadne uwagi na piśmie do protokołów z XXXVII                       

i XXXVIII sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki w związku z tym stwierdził, że protokoły                          

z XXXVII i XXXVIII sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki zostały przyjęte. 

 

Ad. 3. 

 

P. A. Puszkarz stwierdził, że na sesję nie przybył żaden radny Miasta Krakowa, w związku                      

z tym przechodzimy do rozpatrzenia punktu 4 porządku obrad.   

  

Ad. 4. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Terenów 

Zielonych i Ochrony Środowiska w sprawie ustanowienia pomników przyrody na terenie 

Dzielnicy VIII Dębniki – druk nr 407. 

P. P. Turcza odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Terenów Zielonych                              

i Ochrony Środowiska w sprawie ustanowienia pomników przyrody na terenie Dzielnicy VIII 

Dębniki – druk nr 407. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Terenów Zielonych i Ochrony Środowiska w sprawie ustanowienia pomników przyrody 

na terenie Dzielnicy VIII Dębniki – druk nr 407.  

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 16 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXXIX/402/2017. 

 

Ad. 5. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie oznakowania na ul. Spacerowej w Krakowie – druk nr 408. 

P. R. Torba odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

oznakowania na ul. Spacerowej w Krakowie – druk nr 408. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Infrastruktury w sprawie oznakowania na ul. Spacerowej w Krakowie – druk nr 408.  

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 16 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXXIX/403/2017. 
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Ad. 6. 

 

P. A. Puszkarz odczytał projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                         

w sprawie korekty podziału środków finansowych w ramach zadania „Obsługa Dzielnic” w roku 

2017 – druk nr 411. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 17 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXXIX/404/2017. 

 

Ad. 7. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy VIII 

Dębniki w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy 

VIII Dębniki na rok 2017 – druk nr 412. 

P. U. Twardzik odczytała projekt uchwały wniesiony przez Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki                    

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII 

Dębniki na rok 2017 – druk nr 412. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

P. U. Twardzik zgłosiła poprawkę do projektu uchwały wniesionego przez Zarząd Dzielnicy 

VIII Dębniki w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VIII Dębniki na rok 2017 – druk nr 412. 

W dyskusji udział wzięli: p. A. Puszkarz, p. Ł. Balon, p. U. Twardzik, p. P. Skrzypiec.  

P. A. Puszkarz poddał poprawkę pod głosowanie. 

Głosowanie: 16 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że poprawka została przyjęta. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały wraz z przyjętą poprawką pod głosowanie. 

Głosowanie: 16 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXXIX/405/2017. 

 

Ad. 8. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Terenów 

Zielonych i Ochrony Środowiska w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego pn. „Dąbrowa” 

– druk nr 413. 

P. P. Turcza odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Terenów Zielonych i Ochrony 

Środowiska w sprawie ustanowienia użytku ekologicznego pn. „Dąbrowa” – druk nr 413. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Terenów Zielonych i Ochrony Środowiska w sprawie ustanowienia użytku 

ekologicznego pn. „Dąbrowa” – druk nr 413.  

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

W dyskusji udział wzięli: p. Ł. Balon, p. P. Turcza. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 17 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXXIX/406/2017. 
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Ad. 9. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Terenów 

Zielonych i Ochrony Środowiska w sprawie delegowania członka Rady Dzielnicy VIII Dębniki 

do prac w Zespole Zadaniowym dot. Parku Zakrzówek – druk nr 414. 

P. P. Turcza odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Terenów Zielonych i Ochrony 

Środowiska w sprawie delegowania członka Rady Dzielnicy VIII Dębniki do prac w Zespole 

Zadaniowym dot. Parku Zakrzówek – druk nr 414. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Terenów Zielonych i Ochrony Środowiska w sprawie delegowania członka Rady 

Dzielnicy VIII Dębniki do prac w Zespole Zadaniowym dot. Parku Zakrzówek – druk nr 414.  

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

P. U. Twardzik zgłosiła poprawkę do projektu uchwały wniesionego przez Komisję Terenów 

Zielonych i Ochrony Środowiska w sprawie delegowania członka Rady Dzielnicy VIII Dębniki 

do prac w Zespole Zadaniowym dot. Parku Zakrzówek – druk nr 414. 

P. A. Puszkarz poddał poprawkę pod głosowanie. 

Głosowanie: 17 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że poprawka została przyjęta. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały wraz z przyjętą poprawką pod głosowanie. 

Głosowanie: 17 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXXIX/407/2017. 

 

Ad. 10.  

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Strategii                    

i Planowania Przestrzennego w sprawie sprzedaży części działki nr 26/6 położonej w obrębie 11 

jednostce ewidencyjnej Podgórze przy ul. Bułhaka w Krakowie – druk nr 415. 

P. B. Paszkowski odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Strategii i Planowania 

Przestrzennego w sprawie sprzedaży części działki nr 26/6 położonej w obrębie 11 jednostce 

ewidencyjnej Podgórze przy ul. Bułhaka w Krakowie – druk nr 415. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Strategii i Planowania Przestrzennego w sprawie sprzedaży części działki nr 26/6 

położonej w obrębie 11 jednostce ewidencyjnej Podgórze przy ul. Bułhaka w Krakowie – druk    

nr 415.  

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

W dyskusji udział wzięli: p. P. Skrzypiec, p. K. Gacek, p. P. Turcza, p. A. Puszkarz. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 10 za, 4 przeciw, 2 wstrzymujące się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXXIX/408/2017. 

 

Ad. 11. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Strategii                    

i Planowania Przestrzennego w sprawie wprowadzenia do budżetu Miasta Krakowa na rok 2018 

oraz do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania 

inwestycyjnego – druk nr 416. 
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P. B. Paszkowski odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Strategii i Planowania 

Przestrzennego w sprawie wprowadzenia do budżetu Miasta Krakowa na rok 2018                                 

oraz do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania 

inwestycyjnego – druk nr 416. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Strategii i Planowania Przestrzennego w sprawie wprowadzenia do budżetu Miasta 

Krakowa na rok 2018 oraz do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu 

Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego – druk nr 416.  

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

W dyskusji udział wzięli: p. B. Paszkowski, p. Ł. Balon. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 17 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXXIX/409/2017. 

Ks. J. Ryłko podziękował za podjęcie uchwały w sprawie bardzo istotnej dla mieszkańców 

Pychowic. 

P. J. Florczyk poinformował o niedostosowaniu infrastruktury do wydawanych zezwoleń                       

na budowę i związanymi z tym trudnościami.  

 

Ad. 12. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Strategii                    

i Planowania Przestrzennego w sprawie wykupu działki nr 411/4 obr. 7 Podgórze – druk nr 417. 

P. B. Paszkowski odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Strategii i Planowania 

Przestrzennego w sprawie wykupu działki nr 411/4 obr. 7 Podgórze – druk nr 417. 

P. A. Puszkarz poinformował, że Zarząd Dzielnicy VIII Dębniki nie wydał opinii do projektu 

uchwały Komisji Strategii i Planowania Przestrzennego w sprawie wykupu działki nr 411/4                    

obr. 7 Podgórze – druk nr 417.  

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

W dyskusji udział wzięli: p. P. Skrzypiec, p. B. Paszkowski, p. S. Siekacz, p. A. Puszkarz,                   

p. B. Augustyniak, p. M. Dziarmagowski. 

P. P. Skrzypiec zgłosił wniosek formalny o odrzucenie projektu uchwały w sprawie wykupu 

działki nr 411/4 obr. 7 Podgórze – druk nr 417. 

P. A. Puszkarz poddał wniosek formalny pod głosowanie. 

Głosowanie: 16 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że projekt uchwały został odrzucony. 

 

Ad. 13. 

 

P. A. Puszkarz zwołał XL sesję Rady Dzielnicy VIII Dębniki na dzień 22 listopada 2017 r.                     

o godzinie 18:00.  
P. A. Puszkarz poinformował, że odbiór bieżącego utrzymania ogródków jordanowskich 

odbędzie się w dniu 7 listopada 2017 r. o godzinie 13:00, spotkanie – ogródek jordanowski                       

przy ul. Pietrusińskiego.  

P. A. Puszkarz poinformował o zaproszeniu na premierę filmu „Hiob”. Informacja została 

przesłana pocztą elektroniczną. 
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P. A. Puszkarz poinformował o zaproszeniu na obchody rocznicy wyzwolenia Krakowa,                         

które odbędą się w dniu 27 października 2017 r.  

P. B. Augustyniak przypomniała o staranności przekazywanych protokołów z posiedzeń komisji 

merytorycznych Rady. 

P. B. Augustyniak przypomniała o corocznej akcji „Znicz pamięci”. Wyjazd na groby zmarłych 

radnych – 31 października 2017 r. w godzinach popołudniowych.  

P. W. Wyrwa poinformował, że posiedzenie Komisji Rewizyjnej odbędzie się                                       

w dniu 22 listopada 2017 r. o godzinie 17:30. 

P. M. Sobieraj poinformował, że posiedzenie Komisji Praworządności odbędzie się                      

w dniu 22 listopada 2017 r. o godzinie 17:00. 

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Arkadiusz Puszkarz zamknął 

obrady XXXIX sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki (godz. 18:50). 

 

 

Protokołowała:       Prowadzący obrady: 

Beata Augustyniak          Arkadiusz Puszkarz 

Przewodniczący Rady         

i Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki  


